
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 11
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 28.03.2012 od 17.00 hodin

Přítomni  :   17+1
Omluveni :   Ing. František Dufka, p. Libor Plaček, p. Kateřina Říhová

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Mgr. Michaela Hrdinová, Ing. Martin Křižan
PRO :  17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 11/12/01 
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Michaelu Hrdinovou, 
   Ing. Martina Křižana

b) schválení programu  :
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 01.02.2012
3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk

a) prodej  bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici 
Závodní

b) prodej pozemku – část parcely p.č. 3629/41 v trati Babí Hora
c) prodej pozemků p.č. 1837, 1838/1, 1833, 1834/1 v ulici Horní Drahy
d) prodej pozemku p.č. 3861/14 a části parcely p.č. 3861/1 v trati Žabince
e) prodej  a směna pozemků – části parcely p.č. 3861/1 v trati Žabince ve 

vlastnictví města za pozemky p.č. 3208/4, 3210/10, 3211/14 ve vlastnictví 
Ing. Mgr. Lenky Dvořáčkové v prostorách hřbitova a u hřbitova

f) prodej smuteční obřadní síně, Sokolská č.p. 949 včetně zastavěného 
pozemku – části parcely p.č. 3212

4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
5. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
6. Diskuse
7. Závěr
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program   zasedání  tak,  jak byl všem 
zastupitelům zaslán a byl zveřejněn na úřední desce  města
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 11/12/02
Zastupitelstvo města schválilo program   zasedání  tak,  jak byl všem zastupitelům 
zaslán a byl zveřejněn na úřední desce  města

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
01.02.2012
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 01.02.2012  č. 10/12/01 – 10/12/12
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   01.02.2012  č. 10/12/01 – 10/12/12.
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
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Usnesení : 11/12/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   01.02.2012  č. 10/12/01 – 10/12/12.

3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk
a) prodej  bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici 

Závodní
Rada města rozhodla o způsobu prodeje bytu formou dražby. Po neúspěchu 
prvního dražebního termínu, kdy byla stanovena dolní hranice nabídek na 550 
tis. Kč rada přehodnotila podmínky a stanovila  tuto hranici ve výši dle 
znaleckého posudku, která činí 497.780,-Kč. Na základě  toho byla zveřejněna  
nová výzva s termínem konání dražby 26.03.2012 v 17.00 hodin, kdy se 
přehodnotila hranice nabídky na 500 tis. Kč. Zároveň rada města schválila 
uveřejnění inzerátů v okresních novinách. V rozpočtu je s příjmem za byt 
počítáno. Protože se do dražby přihlásil pouze jeden zájemce p.  Schön, 
dražba se nekonala. Zájemce nabídl písemně cenu za byt 510.000,-Kč. Jedná 
se o byt 1+1 ve 4. nadzemním podlaží, o rozloze cca 45 m2.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej  bytu č.p. 1147/18 včetně 
poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní v k.ú. Hluk panu  Schönovi 
za cenu 510.000,-Kč.
PRO :   16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    1
Usnesení : 11/12/04
Zastupitelstvo města schválilo prodej  bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části 
pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní v k.ú. Hluk panu Schönovi za cenu 
510.000,-Kč.

17.20 hodin : příchod Mgr. Michal Ratajský (stav 18)

b) prodej pozemku – část parcely p.č. 3629/41 v trati Babí Hora
Komise výstavby prodej pozemku  o výměře cca 93 m2 jedinému zájemci panu 
Frühaufovi doporučuje schválit.  Rada města doporučuje zastupitelstvu 
schválit prodej pozemku část parcely p.č. 3629/41 v k.ú. Hluk  za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku – část parcely p.č. 
3629/41 v trati Babí Hora v k.ú. Hluk panu Frühaufovi za cenu odhadní, 
poplatky hradí kupující.
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/05
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku – část parcely p.č. 3629/41 
v trati Babí Hora v k.ú. Hluk panu Frühaufovi  za cenu odhadní, poplatky hradí 
kupující.

c) prodej pozemků p.č. 1837, 1838/1, 1833, 1834/1 v ulici Horní Drahy
Komise výstavby doporučuje schválit prodej pozemků p.č. 1837, 1838/1 
zájemci panu Šáchovi, pozemky p.č. 1833, 1834/1 doporučuje neprodávat. 
Poněvadž poslední dva pozemky jsou součástí zahrady p. Malagové, jednal 
jsem s ní, zda by o ně neměla zájem. 
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Zájem má, ale z finančních důvodů je odkoupit nemůže. Jiní zájemci o prodej 
zatím nejsou. Na rozpočet bez vlivu. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
schválit prodej pozemku parcely    p.č.1838/1 a p.č. 1837 v k.ú. Hluk za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující a zamítnout prodej pozemků  p. č. 1833  a 
p.č.1834/1 v k.ú. Hluk.
Návrh : Zastupitelstvo města schvaluje  prodej pozemků p.č. 1837, 1838/1 
v ulici Horní Drahy v k.ú. Hluk  panu Šáchovi za cenu odhadní, poplatky hradí 
kupující
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/06
Zastupitelstvo města schválilo  prodej pozemků p.č. 1837, 1838/1 v ulici Horní 
Drahy v k.ú. Hluk  panu Šáchovi za cenu odhadní, poplatky hradí kupující

Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků p. č. 1833  a p.č.1834/1 
v ulici Horní Drahy  v k.ú. Hluk  panu Šáchovi
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/07
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků p. č. 1833  a p.č.1834/1 v ulici 
Horní Drahy  v k.ú. Hluk  panu Šáchovi

d) prodej pozemku p.č. 3861/14 a části parcely p.č. 3861/1 v trati Žabince
O pozemky, celou parcelu p.č. 3861/14 o výměře 11 m2 a část parcely p.č. 
3861/1 o výměře cca 3003 m2 projevila zájem společnost Víno Blatel, a.s. 
Z této části určitá výměra je určena  územním plánem pro výrobu a skladování 
a větší výměra jako plochy zemědělské specifické. Přesný rozsah výměr by 
stanovil až geometrický plán. Komise výstavby navrhuje pozemky označené 
jako plocha pro výrobu a skladování odprodat za cenu 526,-Kč/m2 a ostatní 
plochy prodat minimálně za 150,-Kč/m2. Dle znaleckého posudku stavební 
pozemek  p.č. 3861/1 – vinice v územním plánu výroba – cena 101,30 Kč, 
zemědělský pozemek p.č. 3861/1  oceněný na 20,20,-Kč, pozemek p.č. 
3861/14 zastavěná plocha  celá – celková cena 1.645,-Kč.  Znalecký posudek  
si společnost Víno Blatel vzala   a ceny neakceptují, chtějí koupit pouze  11 m2

– parcelu č. 3861/14.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 3861/14 o výměře 
11 m2 v trati Žabince v k.ú.Hluk společnosti Víno Blatel, a.s., Blatnice pod 
Svatým Antonínkem  za cenu odhadní, poplatky hradí kupující a zamítá prodej  
části parcely p.č. 3861/1 o výměře cca 3003 m2 v trati Žabince, v k.ú. Hluk  
společnosti Víno Blatel, a.s.,Blatnice pod Svatým Antonínkem 
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/08
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 3861/14 o výměře 11 m2 

v trati Žabince v k.ú.Hluk společnosti Víno Blatel, a.s.,Blatnice pod Svatým 
Antonínkem  za cenu odhadní, poplatky hradí kupující a zamítlo prodej  části 
parcely p.č. 3861/1 o výměře cca 3003 m2 v trati Žabince, v k.ú. Hluk  
společnosti Víno Blatel, a.s., Blatnice pod Svatým Antonínkem
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e) prodej  a směna pozemků – části parcely p.č. 3861/1 v trati Žabince ve 

vlastnictví města za pozemky p.č. 3208/4, 3210/10, 3211/14 ve vlastnictví Ing. 
Mgr. Dvořáčkové v prostorách hřbitova a u hřbitova
O převod požadovaného pozemku o výměře cca 3635 m2 platí v podstatě 
totéž, co v předchozím bodě, ovšem zde přichází v úvahu směna za pozemky 
v prostorách hřbitova a u hřbitova, jejichž majitelkou je paní Dvořáčková, 
zájemkyně o pozemek v Žabincích. Pro informaci uvádím výměry hřbitovní a 
související  plochy – p.č. 3208/4 – 509 m2, 3210/10 – 15 m2, 3211/14 – 7 m2. 
Paní Dvořáčková nabízí za pozemky 10,-Kč/m2 za vinice, na směnu 
nepřistoupí.
Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej  části parcely p.č. 3861/1 v trati 
Žabince v k.ú. Hluk paní Ing. Mgr.Dvořáčkové
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    4
Usnesení : 11/12/09
Zastupitelstvo města zamítlo prodej  části parcely p.č. 3861/1 v trati Žabince
v k.ú. Hluk paní Ing. Mgr. Dvořáčkové

f) prodej smuteční obřadní síně, Sokolská č.p. 949 včetně zastavěného 
pozemku – části parcely p.č. 3212
Impulsem k zamýšlenému prodeji smutečky byla diskuse na listopadovém 
zasedání zastupitelstva města, z níž jsem usoudil, že vedení města není 
zásadně proti prodeji. Na základě této diskuse podal majitel hlucké pohřební 
služby Pavel Habarta nabídku na její koupi za 50.000,-. Poté rada města 
rozhodla o zveřejnění záměru o prodeji, na jehož základě přišly dvě obecné 
žádosti o odkup, a to znovu od pana Habarty a od pana xx. Cena dle 
znaleckého posudku činí 597.730,-Kč, kterou jsem sdělil zájemcům a vyzval 
je, aby do pondělí 26.03.2012 do 15.00 hodin své nabídky upřesnili o 
konkrétní nabízenou finanční částku a podnikatelský záměr plánovaný 
v prostorách síně. Komise výstavby k první nabídce pana Habarty na 50.000,-
vytýká nějaké  nepřesnosti (není např. uvedena měna aj.) a doporučuje 
schválit prodej za cenu odhadní. Rada města doporučuje prodat  smuteční 
obřadní síň za cenu odhadní, na rozpočet vliv – nárust příjmů. 
Pan Habarta svou nabídku upřesnil s tím, že nabízí cenu 250.000,-Kč a bude 
dále provozovat  smuteční obřady a věci s tím spojené. Pan xx svou žádost 
stáhnul. Projevil zájem  i pan Janča na sklady a byt, ale žádost podal pozdě a 
podle územního plánu  tam mohou být pouze služby související 
s pohřebnictvím.
Ing. Šimčík : v zákoně o obcích je stanoveno, že pokud se majetek  obce 
neprodává za cenu  obvyklou (dle znaleckého posudku) musí být prodej 
zdůvodněn. Konzultoval jsem to i s právníky ze Svazu měst a obcí a chtělo by 
provést důkladný rozbor ekonomický a nachystat zdůvodnění. To znamená, 
kolik se už do smutečky investovalo a kolik se investuje např. za 10 let a dát 
právníkům k posouzení, zda takové zdůvodnění bude dostačující. Myslím si, 
že rozhodovat dnes o prodeji za 250.tis.Kč je předčasné.
p. Šuránková : mělo by se uvažovat co bude se smuteční obřadní síní dál, zda 
město chce zachovat služby obřadní síně nebo ji chce prodat, aby obec 
naplnila svou kasu. Služba by měla být zachována, protože jsou tu i lidé, kteří 
nejsou věřící, každý má právo na důstojný pohřeb. Byla vlastně  zbudovaná 
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v akci Z, bylo by škoda  tuto obřadní síň zrušit a je potřeba dál  do ní 
investovat, protože za dobu 30 let se tam mnoho nedalo.
p. Omelka : myslím si, že na okrese je dost smutečních obřadních síní, jsou i 
menší obce, které se o ně starají.  Je to služba a povinnost města.  Možná ale, 
že soukromý majitel by věnoval větší péči smutečce než město.
Ing. Šimčík : 99% soukromých vlastníků se stará o svůj  majetek lépe než stát 
a obec, bylo by to  možná jiné po všech stránkách. 
Návrh : zastupitelstvo města odkládá prodej smuteční obřadní síně, Sokolská 
č.p. 949 včetně zastavěného pozemku – části parcely p.č. 3212 do příštího 
zasedání zastupitelstva města  
PRO :   16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    2
Usnesení : 11/12/10
Zastupitelstvo města odložilo prodej smuteční obřadní síně, Sokolská č.p. 949 
včetně zastavěného pozemku – části parcely p.č. 3212 do příštího zasedání 
zastupitelstva města 

4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Finanční výbor zasedal dne  27.03.2012
Mgr. Braunerová – předsedkyně finančního výboru: předmětem schůze výboru 
byly především následující dva problémy :

AD1) Platba za rekonstrukci vozovky v ulici Antonínské
V současné době probíhá veřejná zakázka na tuto akci s tím, že rada města 
stanovila následující podmínky v zadávací dokumentaci – zhotovení zakázky 
v roce 2012, splatnost 1. poloviny faktury, tj. rozpočtovaných cca 3.750.000,-
Kč, do 30.06.2013 a splatnost 2. poloviny faktury o stejné výši do 30.06.2014. 
Předpokládáme, že se možná vysoutěží menší cena. Než dodavatel vypracuje 
smlouvu o dílo, je nutno, aby zastupitelstvo tyto závazky do let 2013 a 2014 
schválilo. Rada schválení doporučuje, na rozpočet 2012 bez vlivu. 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit platbu za rekonstrukci
vozovky v ul. Antonínská v letech 2013 a 2014 a s tím související  tvorbu 
rozpočtu na příslušné roky.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zařazení do rozpočtu města pro rok 
2013 a 2014 výdajovou položku 3.750.000,-Kč na rekonstrukci vozovky v ulici 
Antonínské v Hluku
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    1
Usnesení : 11/12/11
Zastupitelstvo města schválilo zařazení do rozpočtu města pro rok 2013 a 
2014 výdajovou položku 3.750.000,-Kč na rekonstrukci vozovky v ulici 
Antonínské v Hluku.

AD 2) Zafinancování opravy restaurace na sportovní hale z rozpočtu roku 
2013 ve výši do 400.000,-Kč
V restauraci právě probíhá oprava spočívající v rekonstrukci WC, přemístění  
baru, instalace nových dveří do zahradní restaurace (platí p. Šimčík), výměna 
oken, oprava vytápění, nalepení nové podlahové krytiny (lina)   a vymalování. 
Toto vše včetně opravy venkovní kanalizace a zaplacení projektové 
dokumentace by se mělo vejít do schváleného rozpočtu na rok 
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2012 ve výši 610.000,-Kč. Nájemce pan Šimčík přišel s návrhem, že 
zafinancuje dodělání všech stavebních prací – kompletní elektroinstalace, 
výměna vchodových dveří, vybudování   sníženého podhledu ze sádrokartonu 
– mimo vzduchotechniku s tím, že mu město v roce 2013 tyto finance ve výši 
cca 400.000,-Kč odpočte z nájemného. Jelikož se jedná o vysoký finanční 
závazek, je rovněž zde nutné schválení zastupitelstvem. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu ke schválení financování dokončovacích prací na 
sportovní hale v roce 2013 ve výši do 400.000,-Kč, na rozpočet 2012 bez 
vlivu.
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení provedení rekonstrukce 
restaurace na sportovní hale i s finanční účastí  p. Šimčíka již v roce 2012. Je 
nutno počítat s tím, že v rozpočtu města v r. 2013 budou nižší příjmy cca o 
360.000,- Kč vlivem zápočtu příjmů za pronájem restaurace a vynaložených 
peněz na rekonstrukci, kterou zafinancuje p. Šimčík.
p.Pavel Šimčík : vše je hotové, odpady, bar je vystavený, čeká se na výměnu 
oken.
Ing. Šimčík : dostala se dotace na zateplení sportovní haly,  celkové náklady 
akce 25,5 milionu, schválená dotace 15,5 mil. Kč, 10 mil. se bude muset 
někde najít. Velkou roli tu  bude hrát Penkův statek. Kreslí se nová studie 
prostorového uspořádání, z naší strany byly nějaké připomínky, ale  během 
prvního týdne v dubnu bude studie zpracovaná, v květnu na zastupitelstvu se 
bude projednávat. Není tam ta část z ulice Hřbitovní - domov důchodců 
nakonec nebude vhodný, konzultovalo se i s hygienou. Mělo by tam být jiné 
využití, ale zatím nevíme jaké. Bylo by dobré prodat statek panu Šuránkovi, 
měl by severní a východní trakt, nádvoří bychom udělali my, použily by se 
kostky z Antonínské ulice. Klidová zóna,  parkování bylo  sice zamítnuto, ale 
pokud by součástí statku bylo ubytování se 40 lůžky, muselo by se vyřešit  
nějaké parkování, přímo u objektu. Tuto variantu bychom měli na příštím 
zasedání schvalovat.
Návrh : Zastupitelstvo města schvaluje proplacení investice, kterou 
profinancuje v roce 2012 nájemce restaurace na sportovní hale pan Šimčík 
do výše 400.000,-Kč z rozpočtu roku 2013.
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/12
Zastupitelstvo města schválilo proplacení investice, kterou profinancuje v roce 
2012 nájemce restaurace na sportovní hale pan Šimčík do výše 400.000,-Kč 
z rozpočtu roku 2013.

AD3) Kontrola pokladny
Členové finančního výboru provedli fyzickou kontrolu pokladny a konstatují, 
že fyzický stav souhlasí s účetním.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  kontrolu pokladny městského 
úřadu
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/13
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  kontrolu pokladny městského úřadu.
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5. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 pronájem bývalého Penkova  statku + návrh nového prostorového řešení –

v radě se schválil záměr o pronájmu statku, nikdo se nepřihlásil.
 voda na zalévání hřbitova – je zpracován projekt na přípojku z veřejné sítě, 

zítra bude nachystané stavební povolení a nejpozději do měsíce se bude 
zalévat z vodovodního řadu. Při současných cenách bude provoz stát okolo 20 
tis. Kč za rok, v minulých letech stálo 10 tis. Kč.

 nové webové stránky městské knihovny – zatím nejsou hotové, měly by být na 
lepší úrovni, zase bude odkaz na stránkách města.

 výstavba rodinných domů Pod Sádkama – je podepsaná smlouva s firmou 
Visualcad Uherské Hradiště, která nám dělala územní plán. Jsou navrženy 3 
varianty výstavby – dvě varianty s volně stojícími domy a jedna se čtyřmi 
řadovými, celkem  44-47 domů, 600 m plochy na volně stojící dům, 1200 m 
volných na dětské hřiště a sportoviště. V úterý 03.04.2012 v 9.00 hodin máme 
v Uherském Hradišti konzultaci.

 sběrný dvůr – provedlo se zhodnocení odpadu na tuny.  Za ¾ roku, co je 
sběrný dvůr v provozu je úspora 14% na tunách. Každý měsíc se sveze okolo 
90 tun odpadu. 

 příspěvky na zástavbu zasíťovaných proluk a rekonstrukci volných rodinných 
domů – je volných 180 domů, kde jsou sítě, ale nikdo je nechce prodat. Obec 
Březolupy a Ostrožská Lhota dávají 50 tis. Kč na rekonstrukce starých domů. 
V současné době nejsou na toto v rozpočtu peníze, ale nachystáme nějakou 
směrnici na příští rok a dávalo by se např. 100-200 tis. Kč, aby se podpořila 
tato zástavba. 

 revitalizace zeleně v ulici Závodní – proběhla první fáze kácení a vznesla se 
obrovská vlna protestů. Polovina obyvatel si stěžovala, že je hodně zeleně, 
proto odborná firma zpracovala projekt na revitalizaci zeleně. Přišla paní 
Lyčková, mluvčí za všechny bytové jednotky a dodala souhlasy všech bytů. 
Jakmile probíhaly práce, začali telefonovat lidé, proč kácíme. Řešila se také 
stížnost obyvatel Závodní ulice, kteří ji zaslali  na Krajský úřad do Zlína, 
na odbor životního prostředí. Tento podnět kraj řešil, proběhla kontrola,  vše 
bylo v pořádku, nebyla žádná připomínka. Součástí stížnosti obyvatel byla 
také žádost na snížení poplatku za popelnice, z toho důvodu, že byl výnos za 
dřevo. Toto bylo v radě města zamítnuto. Jinak se bude vysazovat více stromů 
jak bylo pokáceno.

 digitalizace kina – dotace  byla zamítnuta, technologie zůstává stará.
 uzavírka silnice I/55 od 26.03.2012 do 31.10.2012 – od pondělí 26.3. je 

uzavírka silnice Kunovice, Ostrožská Nová Ves, Uherský Ostroh, Moravský 
Písek. Vznesli jsme požadavek na zákaz vjezdu nákladních automobilů do 
ulice Boršické směr Boršice u Blatnice. Do konce října by měly být opravy 
hotové.

 pronájem nebytových prostor v bývalém OKP – firma Lipera dala  3 měsíční 
výpověď z pronájmu, asi bude problém tyto prostory pronajmout. Jde o velké
prostory, uvažovalo se i o výstavbě dalšího bytu.
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 pracovníci z úřadu práce – veřejně prospěšné práce byly téměř zrušeny, 
máme pouze jedno místo sekáče. Místo toho je tzv. veřejná služba – lidé 
vedení na úřadu práce  musí odpracovat zadarmo do 20 hodin týdně. Pokud 
odmítnou tyto práce, nedostanou žádnou dávku, úřad práce by za ně  neplatil  
sociální a zdravotní pojištění. Návrh je 35 lidí, zatím jsou 4, kteří by nastoupili.

 výstavba bytů v ulici Závodní – omítky jsou hotové, do konce května by měla 
proběhnout kolaudace. 

 nezaměstnanost – úřad práce nám nesdělil  stav nezaměstnaných v Hluku  
k 28.03., okres Uherské Hradiště má 9,86%, Hluk bude mít určitě nižší, 
protože ke konci února byla nezaměstnanost v Hluku 7,77 %.

 daňové příjmy -  vypadaly zoufale, ale nakonec jsou  o  460 tis. Kč lepší než 
za I.Q.2011.

 stavy účtů k 28.03.2012
Běžný účet u KB                          2.658.966,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.321.107,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna        228.682,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK                             0,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR                             0,--Kč
Účet HČ                293.176,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        4.501.931,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        8.408.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        3.972.412,--Kč
Úvěr Čs. spořitelna-památkové domky - krátkodobý                          0,--Kč
Účet KB – Sběrný dvůr          14.813.238,--Kč
Celkem účty                      27.193.650,--Kč

6. Diskuse
p. Alois Omelka : jak je to s financováním výjezdu našich hasičů, když tak často 
vyjíždějí ?
Ing. Šimčík : finančně je to zanedbatelné, spíš jde o to, že musí vyjíždět lidé. Zásahy 
jsou hlavně kvůli vypalování trávy. 
p. František  Gál : když už bude voda na hřbitově, nešlo by v márnici udělat  WC?
p. Hájek : WC na hřbitově fungují dobře a jsou čisté.
Ing. Martin Křižan : jsme jediná obec, která nemá ozvučení na hřbitově ?
p. Habarta : ozvučení je někde majetkem obce, např. ve Vlčnově nebo v Horním 
Němčí, u nás ho má p. farář a nepoužívá jej.

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE :    0
Usnesení : 11/12/14
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů
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7. Závěr

Zasedání  bylo ukončeno v 18.45 hodin

Zápis byl vyhotoven dne  03.04.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p.  Mgr. Michaela Hrdinová dne  04.04.2012 ………………………….

p.Ing. Martin Křižan dne  04.04.2012 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




